
	
Referat	af	møde	med	vejformænd		
Afholdt	den	22.	november	2017	kl.	19.30	–	21	i	Tennisklubbens	café	

10	vejformænd	deltog	i	mødet	-	men	jeg	har	valgt	at	sende	det	til	samtlige.		
Såfremt	der	er	nogle,	der	ønsker	at	blive	slettet	fra	mailing	listen	eller	har	ændringer	venligst	tilbage	kom,	tak.	
	
Til	 Jesper	Frederiksen	 Broagervej	

Hanne	Rathje	 	 Hornumvej	
Niels	Nielsen	 	 Frøslevvej	
Kurt	Olsen	 	 Dybølvej	
Elisabeth	Schøning	 Blåhøjvej,	Auningvej	
Pia	Kongsted	 	 Barritvej	
Margit	Lund	 	 Sporupvej	
Jan	Vendelboe	 	 Uldumvej	
Claus	Rolin	 	 Ørnhøjvej		
Hans	Henrik	Hansen	 Farstrupvej,	Farsøvej,	Gennervej	

	
CC	 Morten	Lønsbo	 Brodalsvej	

Jette	Nielsen	 	 Ulitsvej	
Marie	&	Philp	Lauritsen	 Ulstedvej	
Birthe	Holm	Hansen	 Dybvadvej	
Nils	Nielsen	 	 Hornumvej	
Finn	Hede	Sørensen	 Lønstrupvej	
Peter	Ambs-Thomsen		 Lysbrovej	
Carina	Jacobsen		 Rejsbyvej,	Roslevvej	
Bruno	Slotmann	 Saltumvej	
Dan	Bylund	 	 Jelsvej,	Lønborgvej	
Christina	Hatting	 Veggervej	
Gitte	Seeberg	 	 Ardenvej	
Kim	Aabro	 	 Veggervej	

	

 

Dagsordenen:	
	1.	 Gennemgang	af	sidste	møde	referat.	
	2.	 Valg	af	ny	vejformandskoordinator.		

Diskussion	om	vi	skal	fortsætte	vejformands	set-uppet	&	hvilke	områder	skal	en	
vejformand	tage	sig	af?	

	3.	 Uddeling	af	klister	mærker	'	hundeposer	'	til	affaldsspande	&	uddeling	af		
'Ny	i	Nørremarken'	&	'Grundejer	i	Nørremarken'.		

	4.	 Eventuelt		
					 Indbrudsforebyggelse	
					 Gemeinschaft:	Vil	gerne	sælge	et	”spil”.	
					 Møde	hos	Birthe	Holm	-	Projekt	under	det	kriminalpræventive	råd.	
					 Passer	ikke	så	godt	til	beboerne	hos	os!?	



					 Kontakte	hunde	luftere,	som	ofte	går	tur?	Kan	de	”holde	øje”?	
					 Byde	andre	velkomne	f.eks.	Fodslaw?	
		
					 God	kommunikation	
					 Invitere	nogle,	som	har	haft	indbrud:	hvad	har	de	gjort	efterfølgende?	
					 Hvad	er	læren?	
		
					 Generalforsamling:	
					 Verisure?	
					 Konsulent	fra	Trygfonden?	
					 Opfordre	via	indkaldelse	til	at	nogle	af	de	indbrudsramte	stiller	op?	
		

Indkommende	forslag:	
Morten	Lønsbo,	Brodalvej	8	
Jeg	vil	gerne	hører	om	mulighederne	for:	
-	at	mobilepay	blev	en	mulighed	for	at	betale	kontingent,	det	vil	gøre	det	lettere	for	
mange	at	betale,	særligt	os	travle	forældre.	
-	at	det	der	lavet	et	nyt	tiltag	for	fibernet,	hvor	det	også	var	muligt	at	betale	kun	for	
etableringen.	Det	vil	kun	være	med	til	at	forhøje	værdien	af	boligen	ved	salg.	Her	tænker	
jeg	særligt	på	den	ældre	generation.	

		
	 
	1.	 Gennemgang	af	sidste	møde	referat.	

Blev	kort	gennemgået	og	opgaver	for	vejformænd	blev	opfrisket:	

Bindeled	mellem	bestyrelse	og	husstande	på	de	enkelte	veje	
Komme	med	ideer	til	arrangementer	for	beboere	i	Nørremarken	
Fordele	post	til	husstande	på	”egen	vej”	(bestyrelsen	afleverer	til	vejformand)	
Byde	nye	beboere	velkomne	med	en	blomst	(100	kr.),	som	betales	af	grundejerforeningen.		

Aftale	med	Blomsterpigerne	i	Ølby	centeret	er	arrangeret.		

Regningen	sendes	til	kasserer	Claus	Rolin,	Ørnhøjvej	2,	mailadresse:	leneclaus@email.dk		eller		
Claus.rolin@cpkelco.com		

	2.	 Valg	af	ny	vejformands	koordinator.		
Diskussion	om	vi	skal	fortsætte	vejformands	set-uppet	&	hvilke	områder	skal	en	
vejformand	tage	sig	af?	
 

Samtlige deltagere syntes det var en ordning og som bør fortsættes. MEN, der var ingen der 
stillede op til ny vejformandskoordinator. Pia Kongsted ville dog gerne have jobbet SÅFREMT 
ingen andre ville.  

Vi hører nu på næste generalforsamling d. 14/3-2018 om der er nogle til at overtage jobbet - indtil 
da fortsætter undertegnede.  



	3.	 Uddeling	af	klister	mærker	'	hunde	poser	'	til	affaldsspande	&	uddeling	af		
	 'Ny	i	Nørremarken'	&	'Grundejer	i	Nørremarken'.		

Ingen kommentar. 

 

	4.	 Eventuelt		
					 Indbrudsforebyggelse	
 
 Indbrudsforebyggelse	via	’spillet	fra	’		Gemeinschaft,	som	er	et	projekt	under	det		

kriminalpræventive	råd	blev	kort	omtalt.	Vi	fandt	det	dog	ikke	som	relevant	i	vores	
område	eller	grundejerforening.	
	
MEN	indbrudsforebyggelse	er	et	emne	der	interessere	os	ALLE	højt.	Så	at	en	fra	Køge	
politi	aflægger	et	besøg	på	vores	næste	generalforsamling	d.	14/3-2018,	med	et	oplæg	
om	indbrudssikring,	fandt	vi	var	et	rigtigt	godt	tiltag.	

	
Vedr.	Indkaldelse	til	General	forsamling	&	Kontingent	blev	igen	diskuteret.	For	at	sikre	at	
samtlige	husstande	blev	korrekt	informeret,	så	anbefaler	vi,	at	det	er	2	separate	
skrivelser	der	bliver	omdelt	–	en	med	Indkaldelse	og	en	vedr.	kontingent	betaling.				
	
Ligeledes	bør	Indkaldelsen	til	general	forsamling	samt	Kontingent	opslås	på	Gruppens	
hjemmeside	:		’	Nørremarken	Køge,	Social’.	
	
Indkommende	forslag:	
Betaling	via	kontingent	via	Mobilepay	er	et	stadig	’hot’	emnet	–	nok	nærmere	bestemt		
for	den	yngre	del	af	’Nørremarken’.		Bestyrelsen	må	nok	træffe	den	afgørelse.			
	
Vedr.	nyt	tiltag	for	etablering	af	FIBERNET,	så	fandt	vi	at	med	den	meget	minimale	
tilslutning,	der	var	sidst,	ville	det	nok	ikke	være	aktuelt.				

  

	Vi	mangler	jo	stadig	vejformænd	for	nedenstående	veje	så	hvis	I	kender	nogen	der	vil		
påtage	sig	jobbet	så	inviter	den	venligst	med	til	dette	møde:	

		
Havløkkevej	,	Lønborgvej	,	Sindalvej	,	Skelhøjevej	,	Stenumvej	,	Stoubyvej	,	Tornbyvej	,	
Vandelvej,	Varnæsvej	

		
 

Referent	

Hans-Henrik	Hansen	

Farsøvej	1	


